

Brief CV

中文姓名/ Name	Xiaohong Wang/王晓红	性别/ Gender	Female	
职称 (Pro./Dr.)	Professor	国家 /Country	P.R.China	
所在单位 University/Department	Hebei University of Science and Technology/School of Information Science and Engineering			
研究领域 Research Area	Artificial Intelligence; Machine vision			
<p>Brief introduction of your research experience:</p> <p>王晓红，女，教授。近三年主要从事机器人、机器视觉方向的研究与开发工作。</p> <p>1、河北省科技厅重点基础研究专项，“并行软件的智能重构方法研究”，2018年1月列入计划。</p> <p>2、主持课题商业大数据处理软件 合作单位：河北天测信息技术有限公司 2019.11 横向课题。</p> <p>3、河北省科技厅重点基础研究专项，“并行软件的智能重构方法研究”，2018年1月列入计划。</p> <p>1、 Take charge of a project “Research of Dynamic Route Optimization”, Partner: The 54th Research Institute of China Electronics Technology Group Corporation From: October 2018 To: November 2019.</p> <p>2、“Research of Parallel Software Intelligence Reconstruct”, fundamental research project of Hebei Province, January 2018.</p> <p>3、“An AQI level forecasting model using chi-square test and BP neural network”, Proceedings of the 2nd International Conference on Intelligent Information Processing, December 2017, EI index .</p>				